
2 - Zápis ze zasedání Komise obchodu a cestovního ruchu 
konané dne 24. července 2023

Přítomni:
p. Regina Bartoníčková, Klára Hančová, Jana Poskerová, p. Ivan Bäuml, David Khol, Michal 
Vávra, Alfred Plašil

Omluveni:
p. Jana Skrbková , p. Zdeněk Chalupa, Dan Kruml, Jan Safín

Program:
1) Vyhodnocení zápisu z minulého jednání
2) Léto ve Vrchlabí - informace z RTIC
3) Podněty členů KOCR

1) Pan Plašil seznámil členy komise s průběhem řešení jednotlivých jejich podnětů, 
podaných na posledním jednání KOCR.

2) Ředitelka RTIC paní Klára Hančová informovala členy komise o návštěvnosti RTIC a 
o probíhajících aktivitách, které v průběhu léta RTIC organizuje.

3) Podněty členů KOCR radě města:
KOCR doporučuje radě města vložit do smluv na pronájem komerčních prostor 
povinnost provozovat pronajatý prostor bez přerušení delšího 30. dnů. Jde o to zamezit 
pouze občasnému užívání některých prostor.
Městské parkoviště u Balzámu (BUS) je využíváno neúčelně, návrh z komise proto je 
na zřízení časově omezeného stání, aby nedocházelo ke zbytečnému dlouhodobému 
obsazování jednotlivých parkovacích míst.
Členové KOCR kritizovali neutěšený stav v okolí autobusového nádraží (počet 
reklam, péče o zeleň, stav středu přilehlé okružní křižovatky. Pan Plašil prověří v čí 
péči jsou jednotlivé plochy a se správci projedná jejich kvalitnější údržbu.
Diskutováno bylo plánované otevření Krkonošského muzea v návaznosti na možnosti 
parkování ve městě a stav přilehlé parkovací plochy, když její plánovaná rekonstrukce 
si vyžádá ještě poměrně dost času (získání dotace, stavební povolení, stavební práce). 
Trochu zde chybí snaha Správy Krnap situaci alespoň nějak provizorně řešit.

Zapsal A. Plašil

Další jednání komise se bude konat 11. září od 16. hodin v malé zasedací místnosti městského 
úřadu.


